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Obec Řehlovice

Řehlovice 1, 403 13 Řehlovice
tel.č.: 414 120 707 | e-mail: podatelna@rehlovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva obce Řehlovice

konané dne 19. 12. 2022 v Zasedací místnost OÚ od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18:00 - 20:00
Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni: 0
Předsedající: Bc. Jana Princová, DiS.
Zapisovatel*: Vladimíra Nováková
Ověřovatelé zápisu: p. Václav Hejna, p. Michal Hlaváč

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení a schválení programu

Program:
1. Zahájení a schválení programu
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Zpráva o činnosti rady obce
5. Blok výborů
6. Hospodaření obce dle rozpočtu k 30.11.2022
8. Rozpočtové opatření č. 4
9. Rozpočet obce na rok 2023
10. Odměny zastupitelů
11. Různé
12. Diskuze

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje program 3. zasedání ZO Řehlovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/3Z/2022 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu

V souladu s jednacím řádem starostka určila jako ověřovatele zápisu p. Václava Hejnu a p. Michala Hlaváče.

3. Kontrola plnění usnesení

Starostka konstatovala, že žádný člen ZO neměl připomínky k zápisu z minulého zasedání.
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4. Zpráva o činnosti rady obce

Starostka seznámila členy ZO s činností rady obce od posledního zasedání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Blok výborů

P. Skořepa přednesl zprávu z jednání finančního výboru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice bere na vědomí zprávu finančního výboru.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Hospodaření obce dle rozpočtu k 30.11.2022

Zastupitelé byli seznámeni s hospodařením obce dle rozpočtu k 30.11.2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje hospodaření obce dle rozpočtu k 30.11.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3Z/2022 bylo schváleno.

8. Rozpočtové opatření č. 4

Zastupitelé  byli  seznámeni  s  návrhem  rozpočtového  opatření  č.  4/2022,  které  bylo  částečně  upraveno
s ohledem na obdržení dotace pro JSDHO, výplaty bezúročné půjčky v rámci kotlíkové dotace a vrácení jedné
položky dotace na kotlíkového specialistu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje upravené rozpočtové opatření č. 4/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/3Z/2022 bylo schváleno.

9. Rozpočet obce na rok 2023

Zastupitelé obce byli seznámeni s návrhem rozpočtu na r. 2023.

V návrhu rozpočtu došlo k úpravě příjmů s ohledem na obdržené finance ze SFŽP (dotace na výstavbu
sběrného dvora Řehlovice).

Diskuze:
Pan Michal Hlaváč požádal o opravu popisu položky 5221 na účelový příspěvek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje rozpočet obce na rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/3Z/2022 bylo schváleno.

10. Odměny zastupitelů

Zastupitelé byli informováni o novele nařízení vlády č.318/2017 Sb. s účinností od 1. ledna 2023 o maximální
výši odměn neuvolněných členů zastupitelstva / příloha k nařízení vlády č. 318/2017 Sb. /. 

Pan Todt přednesl návrh rady obce na možnost zvýšení stávajících odměn a zavedení  jednotného postupu pro
všechny pozice, odvozeného od limitních hodnot stávajícího stavu (v současné době má někdo cca 33% resp.
cca  70%  )  a  respektujícího  limity  dané  vládou  ČR.  Odměny   určuje  vláda  a  jejich  výší  poměrově
zohledňuje náročnost, pracnost a odpovědnost dané pozice (zastupitel, člen výboru, člen rady, místostarosta).
Systém s jednotnými pravidly a řádem je transparentní. Navržena byla možnost schválení odměn ve výši 75 %
limitu,  případně 90 -  100 %, a  to  s  ohledem na nárůst   pracnosti  zejména v souvislosti  s  plánovanými
rozvojovými projekty (kanalizace, vodovody, ČOV, veřejné osvětlení, energetika), jejich přípravou a řízením. 

 

 

 

 

Diskuze:
Pan Vaněk se dotázal, z jakého důvodu se navýšení řeší, když byly odměny schváleny ve snížené výši při
ustavujícím jednání ZO. Starostka uvedla, že zastává stejný postoj a navýšení navrhovala hned od počátku
s ohledem na nutnost většího zapojení zastupitelů a související adekvátní finanční náhradu. Pan Todt odkázal
na své stanovisko při představení návrhu zastupitelům. Zároveň uvedl, že ve většině obcí výše není řešena a
vyplácena je plná částka. Někteří obyvatelé obce uváděli, že výše odměn pro ně není stěžejní a důležitá je
odvedená práce zastupitelů.  Pan Vlastislav  Hlaváč  na to  uvedl,  že  stávající  výše  odměn byla  skutečně
schválena nesystémově. Následně bylo zastupiteli navrženo schválení odměn v plné výši.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Řehlovice  schvaluje  výši  odměn  neuvolněných  členů  zastupitelstva
dle  přílohy  k  nařízení  vlády  č.  318/2017  Sb.,  a  to  s  platností  od  1.1.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/3Z/2022 bylo schváleno.

11. Různé
blok 11-1

Starostka obce informovala zastupitele o schváleném finančním daru od SVS a.s. na adventní akce v obci
ve výši 15 000 Kč.

blok 11-2

Projednána možnost nakládání s volnými finančními prostředky obce za účelem jejich zhodnocení (navýšení
termínovaného vkladu, nový termínovaný vklad u jiné banky, nákup dluhopisů dle nabídky ČSOB, případně
investice do drahých kovů apod.). Obec má volné prostředky ve výši 15 mil. Kč. 
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Zastupitelé po společné diskuzi navrhli pokračovat formou termínovaného vkladu u KB a volné prostředky
rozdělit na obdobné účty u různých bank pro zajištění bezpečnosti (viz nebezpečí krachu některých bankovních
institucí). 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Řehlovice schvaluje pokračování stávajícího termínovaného vkladu u Komerční banky
a.s. a pověřuje starostku obce zajištěním poptávky na termínované účty u dalších bank (Česká spořitelna,
Raiffeisenbank, Moneta money bank).

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/3Z/2022 bylo schváleno.

12. Diskuze

Pan Michal Hlaváč se dotázal, zda bude občanům navyšován poplatek za odvoz odpadu. Starostka odpověděla,
že zatím ne, případné navýšení bude zváženo po propočtu vynaložených nákladů na odvoz a likvidaci odpadů.
Výrazně se snížily náklady na odvoz stavební suti a velkoobjemového odpadu po zavedení spoluúčasti občanů,
většina občanů zároveň pravidelně třídí odpad. Je potřebné komunální odpad v následujícím roce co nejvíce
snížit, aby obec nemusela doplácet tzv. skládkovné. Z jednání s firmou Marius Pedersen a.s. vyplynulo, že
v Teplicích již zavádějí čipy na popelnicích s následnou možností zvážení odváženého odpadu, v druhé polovině
příštího roku by toto opatření mohlo být postupně zaváděno i v naší obci. 

Pan  Vlastislav  Hlaváč  měl  za  to,  že  občané  nejsou  z  finančního  hlediska  k  třídění  odpadu
dostatečně  motivováni.

Po vzájemné diskuzi zastupitelů dohodnuto, že se všichni pokusí zpracovat podněty k větší motivaci občanů
ke třídění odpadu a společně ZO vypracuje koncept pro budoucí nakládání s odpady.

Ověřovatelé: p. Václav Hejna   ............................................................
 

p. Michal Hlaváč   ............................................................
 
Starostka Bc. Jana Princová, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 12. 2022


